
J e g y z ő k ö n y v

Készült Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2024. január 18. napján tartott 
képviselő-testületi ülésről.

T estül éti ülés helye: V árosháza T anácskozóterme
7370 Sásd, Dózsa György utca 32.

Jelen vannak: Dr. Jusztinger János polgármester, Pintér Gábor alpolgármester, Pál
Csaba, Rabb Győzőné, Székely Szilárd, Takácsné Somogy vári Mária, 
Urvald Péter képviselők, Koszorús Tímea jegyző, Nagy Lajos László 
pénzügyi irodavezető, Tollár Mónika jegyzőkönyvvezető.

Dr. Jusztinger János polgármester köszöntötte a képviselő-testületet és a meghívott 
vendégeket. Megállapította, hogy a képviselő-testület 7 fővel van jelen, az ülés határozatképes, 
majd azt megnyitotta. Tájékoztatta a testületet és a megjelenteket, hogy az SZMSZ értelmében 
a képviselő-testület üléséről hangfelvétel készül.
Javasolta, hogy a meghívóban kiadott napirendi pontokon kívül az alábbi napirendi pontokat 
tárgyalják még meg:

-  7./ Víziközműrendszer közös működtetése
-  8./ Fedett buszváró létesítése a Kaposvári és a Rákóczi úton.

Megkérdezte, van-e valakinek más napirendi javaslata.

Pál Csaba a Pénzügyi Bizottság elnöke javasolta, hogy 9./ napirendi pontként tárgyalják meg: 
-  Polgármester jutalmazása.

Dr. Jusztinger János polgármester megállapította, hogy további javaslat nem hangzott el, a 
képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat fogadta el:

1. / Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között
átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

2. / Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. évi ülésterve
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző

3. / TOP_PLUSZ-1.1.3-21-BA1-2022-00007 azonosító számú, Kiállító tér létesítése,
szolgáltatáscsomag kialakítása elnevezésű pályázati projekt helyszínének kijelölése 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

A J  Sásdi Általános Művelődési Központ és Konyhák szervezeti és működési szabályzata, 
a Meserét Óvoda és Bölcsőde SZMSZ-e, nevelési programja és egyéb szabályzatai 
felülvizsgálata
Előadó: Gálné Banizs Gabriella főigazgató 

Koszorús Tímea jegyző
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5. / Hömyék 69. partfal helyreállítás vis maior pályázat önerejének biztosítása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

6. / Sásd és Térsége NKft. többlettámogatási kérelme 2023. évre
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

7. / Víziközmű rendszer közös működtetése
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

8. / Fedett buszváró létesítése a Kaposvári és a Rákóczi úton
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

9. / Polgármester jutalmazása
Előadó: Pál Csaba a Pénzügyi Bizottság elnöke

10. / Lakásügyek (Rákóczi Ferenc út 25/A. önkormányzati bérlakás megüresedése, Rákóczi
Ferenc út 25. számú bérlakás jogviszonya, a kríziselhelyezés lejárata)
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző

11. / Beszámoló a polgármester és a Népjóléti Bizottság átadott szociális hatáskörben hozott
döntéseiről
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Rabb Győzőné a Népjóléti Bizottság elnöke

Dr. Jusztinuer János polgármester bejelentette, hogy a testület zárt ülés keretében tárgyalja 
a 10-11./ napirendi pontokat az ott tárgyalt hatósági ügyek miatt.

Napirendek tárgyalása;

1./ Beszámoló a leiárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés 
között átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb 
eseményekről
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a legutóbbi testületi ülésük 2023. 
december 13. napján volt. Ezen kívül rendkívüli ülést tartottak december 14-én és december 
22-én. December 14-én került sor a Sásdi Közös Önkormányzati Hivatal évzáró ebédjére, ahol 
polgármesterként részt vett. December 15-én a közmunkások tartottak évzáró ebédet, ahol a 
munkájukat anyagi juttatással is megköszönte. December 16-17-én került sor a Közösségi 
Házban 257 db élelmiszercsomag kiosztására a Roma Nemzetiségi Önkormányzattal 
együttműködve. A csomag értéke 10.000,-Ft/db. Örül annak, hogy a nehéz gazdasági 
körülmények ellenére is az önkormányzat önerőből biztosított élelmiszercsomagokat a 
családoknak. Elmondta, akik nem vették át személyesen a csomagot, részükre házhoz 
szállították.
December 17-én került sor az adventi szeretetlángoknak a meggyújtására a város különleges 
fenyőfáján a Gellner vegyeskereskedés előtti téren. Megköszönte Győri-Korom Viktóriának és 
családjának a közreműködését, hogy évről évre számíthatnak rájuk.
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Ugyanezen a napon került sor a harmadik adventi gyertya meggyújtására a Közösségi Ház előtt. 
Mindkét helyszínen forralt borral, teával és zsíros kenyérrel várták a résztvevőket. A tavalyi 
évben az adventi időszakban minden vasárnap meggyújtottak egy-egy adventi gyertyát, ahol 
önálló programmal is várták a kilátogatókat, együttműködésben a Helyiek a Városért 
Egyesülettel és a Közösségi Házzal. Megköszönte a civil kezdeményezést, a megvalósítást és a 
segítséget. December 20-án meghívást kapott a testület az Őszidő Klub karácsonyváró 
ünnepségére. Ugyanezen a napon tartották a Sásdi Általános Iskolában is a karácsonyi 
ünnepséget. Nagyon színvonalas műsort láthattak a résztvevők. Megköszönte a meghívásokat. 
December 13-án a nagy esőzések miatt Hömyéken ledőlt a partfal. Emiatt december 14-én 
rendkívüli testületi ülést tartottak. A hömyéki partfalomlással kapcsolatban elmondta, hogy 
december 21-én a Katasztrófavédelem részéről helyszíni szemlét tartottak. A 
Katasztrófavédelem támogatta a partfalszakasznak a helyreállítását. Januárban a 
Belügyminisztérium Pincepartfalbizottsága is megtekintette a helyszínt, ők is támogatták a vis 
maior pályázatuk benyújtását. A pályázat benyújtása január 17-én megtörtént. Az itt szükséges 
önerő biztosítását külön napirendi pontban tárgyalják majd. Ez a beruházás kb. 20 mFt, ennek 
10 %-át biztosítja az önkormányzat. Elmondta, hogy Gödre Község Önkormányzatával 
megállapodást kötöttek, ennek alapján a 11.760.676,-Ft vételár-előleg átutalása megtörtént a 
gödrei önkormányzat számlájára. A végleges adásvétel megvalósulása vagy az előleg 
visszafizetése 2024. május 31. napjáig történik majd meg. Elmondta, hogy valamennyi sásdi 
háztartásba értesítést küldtek a hulladékszállítás országos átszervezése kapcsán. A  MoHu, a 
Mól Hulladékgazdálkodási Zrt. vette át a hulladékkezelést. Sásdon változott a hulladékszállítási 
naptár, a szelektív hulladékot hétfő helyett péntekenként, a zöldhulladékot hétfő helyett 
szerdánként alvállalkozóként Komló Város Önkormányzat Városgondnoksága szállítja el. 
Jelenleg még akadozva indul a rendszer, de a hulladékot az adott nap folyamán elszállítják. 
December 23-án meggyújtották a negyedik adventi gyertyát a Közösségi Ház előtt a Helyiek a 
Városért Egyesület szervezésében. A karácsonyi időszakban közvilágítási szakaszhiba történt, 
ami érintette Sásd néhány utcáját. Sajnálatos módon az E.ON nem tudta 48 órán belül javítani 
ezt a szakaszhibát. December 29-én a közfoglalkoztatottak utolsó munkanapján pezsgős 
koccintásra került sor. December 31-én került sor a XI. szilveszteri futásra a szokásos 
útvonalon. A tombolán értékes nyeremények voltak. Sásd Város Önkormányzata 25 eFt értékű 
Régió-s játékutalványt ajánlott fel. Megköszönte a képviselőknek a felajánlásokat. A futásra 
215 hivatalos nevezés volt, jóval több mint a korábbi években. A leggyorsabb futó Kolesznyikó 
Ármin, a legfiatalabb futó Szemes Donát, a legidősebb futó Lisa Betting volt. Megköszönte 
alpolgármester úr és a Közösségi Ház dolgozóinak a munkáját. Elmondta, hogy a 2024. év 
sorsdöntő év lesz sok szempontból. Ebben a hónapban a Magyar Falu Program keretében 
benyújtották a tanyagondnoki pályázatot közel 18 mFt-os összegben. Ennek keretében 
kisbuszra és a tanyagondnoki szolgálat működtetésére lehet támogatást nyerni. Fontos volt 
benyújtani a pályázatot, hiszen Sásdnak városi rangú településként nincs lehetősége 
falugondnoki buszt működtetni. A hömyéki lakosoknak nagy segítség lenne, ha a 
tanyagondnoki szolgálat rendelkezésükre állna, ezzel is biztosítva a közszolgáltatásokhoz való 
hozzáférésüket. így jogilag szabályozott rendben kerülhetne sor a gyermekeknek az óvodába, 
iskolába és a hömyéki lakosoknak az orvoshoz, boltba való eljuttatására. Tudomása szerint 
összesen 50 nyertes pályázat lehet az országban. Tervei között szerepel a városközpont 
parkosítása, itt önerős beruházásként virágosításra gondolt, ami a Hősök terét, a Rákóczi utcát 
a Kaposvári út kereszteződéséig, illetve a Szent Imre utcát a Közösségi Házig érintené. Ennek 
a kertészeti tervnek az elkészíttetése folyamatban van. A tervező több tervet is készít majd. A 
hömyéki csapadékvizes projektnek elkészült a záróbeszámolója, az elszámolás megtörtént, a 
beruházásra megérkezett a vízjogi üzemeltetési engedély.
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A rendőrség kérésére a lakosság felé felhívást tett közzé, hogy fokozottabban figyeljenek 
értékeikre, vagyontárgyaikra, mivel Sásdon, főként az Újtelepen követtek el több vagyon elleni 
bűncselekményt. Örömteli hír, hogy elfogták az elkövetőt. Január 15-én átadásra került a Sásdi 
Szent György Gyógyszertár felújított épülete. Az átadáson részt vett Nagy Csaba országgyűlési 
képviselő úr is. Elmondta, hogy a sásdi patika a Gyöngy Patika hálózat egyik gyógyszertáraként 
üzemel. Nagyon fontos, hogy bekerült azon 75 referencia patika közé, amely franchise 
rendszerben azonos külső megjelenéssel üzemelhet. Nagyon jó  minőségben, példás 
kivitelezésben készült el a felújítás. Az átadó beszédében hangsúlyozta, hogy amíg vannak 
olyan magánvállalkozások, amelyek fejlesztik a vállalkozásukat, addig van jövője a városnak, 
addig megvan a jövőbevetett hit. Megköszönte Dr. Deák Magdolna vezető gyógyszerész 
asszonynak, hogy ezzel is hozzájárul Sásd járásszékhely szerepének az erősítéséhez, továbbá 
az átadó ünnepségre szóló meghívást. Ezt követően Nagy Csaba országgyűlési képviselő úrral 
tárgyalt a folyamatban lévő pályázati projektekről.
Január 17-én került sor a Közösségi Házban az ún. Közművelődési Kerékasztalra, ahol az éves 
programnaptárt egyeztették a Ház munkatársaival, a vállalkozókkal, illetve a civil 
közösségekkel, akik közösségi programokat szerveznek a városban, és rendszeresen segítik az 
önkormányzat rendezvényeit. A vállalkozók részére a Közösségi Ház egyenlő feltételek mellett 
biztosítható. Elmondta, hogy 2024. február 2. napján lesz a Nyugdíjasok Bálja és 2024. február 
24. napján a Kolbásztöltő Fesztivál.
A mai nap folyamán megérkezett a fedett piacra vonatkozó használatbavételi engedély. A 
beruházás elkészült, jelenleg próbaüzemben működik a fűtés, világítás, illetve folynak a 
garanciális javítások is. Sajnos a nagy mennyiségű csapadék nyomán a vápa probléma miatt 
történt leázás, amit a kivitelező garanciálisán megjavít. Biztosan mondható, hogy a sásdiak 
számára olyan beruházást fognak átadni, amiben ezek a garanciális hibák kijavításra kerülnek, 
ezután kerül sor az üzletek bérleti jogának a meghirdetésére. A kivitelező ügyvéd által 
ellenjegyzett jegyzőkönyvet kapott a garanciálisán javítandó hibákról, ennek nagy részét már 
elhárította. A legkardinálisabb probléma a vápa kérdése. Az önkormányzat tervei között 
szerepel a Hősök terének az aszfaltozása, amire a képviselő-testület 5 mFt céltartalékot 
biztosított a költségvetésében. Továbbá gyalogátkelőhelyek felfestését tervezik. Elmondta, 
hogy az aszfaltozás és a látszóbeton elemek csiszolása és impregnálása időjárásfüggő. 
Ezenkívül kerítést kell majd építeni. A feladatok elvégzés után az épület átadását a pünkösdi 
hosszú hétvégére terveznék. A mai napon 8 db térfigyelő kamerát is beüzemeltek a csarnok 
területén, ennek költségét az önkormányzat önerőből biztosította, ami 1.680.950,-Ft-ba került. 
Elmondta, hogy folyamatban van a Deák tér 3. számú házra 1 db kamera és átjátszó felszerelése. 
Továbbá 2 db kamera felszerelésére kerül sor a Mindennapi ABC-re, ami két irányban figyelné 
a Rákóczi utat. Megköszönte az üzlettulajdonosoknak a kamera felszereléséhez szükséges 
engedélyt, és majdan az áram biztosítását. Ez összesen még 11 db kamera, ami Sásdon 
felszerelésre kerül. A kamerabeszerzések egy része önerős beruházásból valósul meg. A 
közreműködő szervezet jelezte, hogy a piaccsamok pályázat záró elszámolását február közepén 
helyszíni szemlével egybekötve ellenőrzi majd. Ha esetleg a garanciális javítások nem 
fejeződnek be addig, az nem jelent problémát.
Emlékeztetett, hogy 2022 decemberében a testületnek bejelentette az elnyert TOP Plusz-os 
pályázataikat több mint 1,5 milliárd Ft értékben. Tudni kell, hogy a TOP Plusz-os pályázatok 
EU-s pályázatok, amelyeknek a forrását az EU-tól Magyarországra érkező pénzek jelentik. A 
Kormány előfinanszírozta Sásd számára a támogatásokat. Elkülönített államkincstári számlán 
állnak rendelkezésre a források. Ezen beruházások megvalósítása két okból nem kezdődött 
meg.
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Az egyik, hogy ezeknek a megvalósítását 2027-ig kell befejezni, tehát időarányosan teljesen jól 
állnak. A másik ok, hogy nagyon hosszas előkészítést, tervezést, engedélyeztetést igényel 
mindegyik projekt, de rendben haladnak.
A csapadékvíz-elvezetési projektekkel kapcsolatban elmondta, hogy az egyik az Újtelep 
csapadékvíz-elvezető hálózatának fejlesztése, itt a közbeszerzési kiírás és ennek lefolytatása 
megtörtént. Beérkeztek az ajánlatok, ezeknek a kiértékelése folyamatban van, itt néhány héten 
belül kivitelezési szerződést kötnek, ami az Akácfa utca, a Gárdonyi és a Jókai utcák 
csapadékvíz-elvezetését fogja rendezni. A másik pályázat a Nagyvárad utcai csapadékvíz
elvezető projekt, ami érinti a Pozsony, Kolozsvár és Arad utcákat is. Lezárult a közbeszerzési 
eljárás és az ajánlatok értékelése is, ezt követően a kivitelezési szerződés aláírására kerül sor, 
majd megkezdődhet a kivitelezés. Tudni kell, hogy mindkét projektet az eredeti tervezői 
költségbecsléshez képest jóval alacsonyabb árajánlattal nyerte el a kivitelező. A 
maradványforrásuk ugyanilyen célra felhasználható más akcióterületre is Sásdon.
Tervezik Hömyék déli oldalán a csapadékvíz-elvezetési problémák megoldását, továbbá a 
Kossuth L. utcában a csapadékvíz-elvezető árok építését. Elmondta, hogy ez újabb tervezést, 
engedélyezést, ex ante vizsgálatot, közbeszerzést jelent. Elmondta, hogy a kincstári 
alszámlához való hozzáférés abban az esetben lehetséges, ha aláírt kivitelezési szerződéssel 
rendelkeznek. A harmadik csapadékvíz-elvezetési projekt a Szent Imre úton lenne, ahol zárt 
csapadékvíz-elvezető árok van sok-sok fával. Helyszínmódosítás iránti kérelemmel fordultak a 
minisztériumhoz, amelyben kérték a 100 mFt-ot ugyanazon pályázati kiírás másik alpontjában 
való felhasználására. Ennek kapcsán a közösségi közlekedési infrastruktúra fejlesztés címén a 
Deák tér környezetét rendeznék burkolatmegerősítő aszfaltozással. Jelenleg 5 ex ante bírálat 
alatt álló pályázatuk van. Az egyik az „Épület komplex energetikai korszerűsítése Sásdon” című 
pályázat, ami a Dózsa Gy. utca 33. és a Kossuth L. utca 1. épületeinek a felújítását jelenti. A 
másik pályázat „Sásd város zöld infrastruktúrájának fejlesztése” című pályázat, ami a 
szoborkert, illetve részben az újtelepi sporttelep megújítását jelenti. A „Sásd város közösségi 
kulturális és sportolási infrastruktúrájának fejlesztése” című pályázat az újtelepi sportpályán az 
egykori kresz parkban egy rendezvénytér építését jelenti fix szabadtéri színpaddal, 
kiszolgálóegységekkel, öltözőkkel, mosdókkal, árusító pavilonokkal, és a 400 méteres futókör 
rekortán burkolattal való ellátását és az új egészségház építését. A „Szociális infrastruktúra 
fejlesztése Sásdon” című pályázat részben a Kossuth L. utca 1. szám alatti ingatlan felújítását 
párban az energetikai korszerűsítéssel, részben pedig a Közösségi Ház konyháján a szociális 
közétkeztetés fejlesztését, eszközbeszerzését jelenti. Az ex ante szakasz azt jelenti, hogy az 
illetékes szervek vizsgálják a kiírandó közbeszerzéseket szabályossági szempontból. Az 
önkormányzat mindent megtett a maga részéről, ami a pályázat sikeres megvalósításához 
szükséges. Az önkormányzat megnyerte a pályázatot, megérkezett a pénz a kincstári 
alszámlára, de a közbeszerzési eljárás addig nem írható ki, amíg ez az ún. előzetes vizsgálat 
nem történik meg. Az irányító hatóság hiánypótlást tehet, kérdéseket intézhet a projekttel 
kapcsolatban. Problémát jelent az is, hogy az ex ante bírálatnak nincs határideje. A testület 
korábban határozatot hozott a közbeszerzések elindításáról abban az esetben, ha az ex ante 
vizsgálat lezárul. Kérte Nagy Csaba országgyűlési képviselő úr segítségét a folyamatok 
felgyorsítása érdekében. A „Kiállító tér létesítése, szolgáltatáscsomag kialakítása” című TOP 
Plusz-os pályázattal kapcsolatban elmondta, hogy ez tervezés alatt áll. Ennek megfelelően 
szükséges az engedélyek beszerzése, ezt követően kerülhet sor az ex ante bírálatra. Ennek 
keretében veterán autó múzeumot építenének. Elmondta, hogy ennek helyszínét eredetileg a 
Rákóczi u. 25-re tervezték, itt a tervek elkészültek és a szükséges engedélyek is beszerzésre 
kerültek.
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Időközben az önkormányzat újabb ingatlantulajdont szerzett Plesz Antalné sásdi lakos 
ajándékának köszönhetően, az egykori kultúrház és mozi ingatlan együttesét, amely a tervezett 
kiállítótémek sokkal alkalmasabbnak látszik. Január 12-én tárgyalt Plesz Antalnéval, és kérte 
az elvi beleegyezését, hogy az általa felajánlott ingatlanban valósíthassák meg az említett 
pályázatot, mivel Plesz Antalné meghatározott célra ajánlotta fel Sásdnak ezt az ingatlant. 
Tájékoztatta az ajándékozót, hogy idősek bentlakásos otthonát akkor tudnak majd létesíteni, 
hogyha lesz ilyen célú pályázat. Sajnos ebben az uniós fejlesztési ciklusban ilyen már nem 
várható. Viszont fontos volna az épület felújítása, amire ez a pályázat alkalmas lenne. A 
megbeszélésen a tájékoztatást Plesz Antalné elfogadta, és támogatta az elképzelést. 
Tájékoztatta a testületet, hogy év végén megérkezett a 14.990 eFt REKI-s támogatás is. Ezelőtt 
is már sikeresen pályáztak 18 mFt REKI-s támogatásra. Elmondta, hogy a piaccsamokkal 
összefüggésben vannak még önerős beruházásaik. Kérte a testület támogatását 160x64 cm 
nagyságú tájékoztató LED panel vásárlásához a városközpontba. Ez a panel külső 
hőmérsékletérzékelővel, idő-dátum kijelzővel, wifi kommunikációval rendelkezik, ami a 
lakosságnak nyújtana tájékoztatást. Ennek a beruházásnak a költsége nettó 272 eFt, plusz 
költséget jelent még a panel szállítása és felszerelése.
Elmondta, hogy a híradásokból értesülve Magyarország ipari húzóágazatként célul tűzte ki, 
hogy benne legyen az első öt elektromos autó akkumulátorgyártó országban. Az Európai 
Uniónak a tavalyi évben elfogadott rendelete értelmében az akkumulátorgyártó cégek arra 
kötelesek az úgynevezett kiteijesztett gyártói felelősség keretében, hogy ahol előállítják ezeket 
az akkumulátorokat, abban az országban hasznosítsák is újra. Elmondta, hogy kétféle 
újrahasznosítható akkumulátor van. Az egyik, amelyik selejtnek minősül a gyártás során. A 
másik típus pedig, amikor az életciklusa lejár. Elmondta, hogy Magyarországon különböző 
településeken akkumulátor újrahasznosító üzemek is létesülnek, ami ellen lakossági 
tiltakozások vannak. Tudomása szerint akkumulátor újrafeldolgozással a jövőben foglalkozni 
kívánó cég -  ahogy szerte az országban -  Sásd környékén is „tapogatózó” tárgyalásokat folytat 
környékbeli vállalkozásokkal. Sásd Város Önkormányzata nevében mindenképpen rögzíteni 
szeretné, hogy részükről ez a kérdés nincs napirenden.
Javasolta a testületnek a beszámoló elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

1/2024, (1.18.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között átruházott 
hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
szóló beszámolót elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester
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2./ Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. évi ülésterve 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző

írásbeli előterjesztés -  az ülésterv tervezetéről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek az írásban kiadott előteljesztés 
elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

2/2024. fi. 18.1 KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az írásban kiadott, 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolt Sásd Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének 2024. évi üléstervét elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

3./ TOP PLUSZ-1.1.3-21-BA1-2022-00007 azonosító számú. Kiállító tér létesítése, 
szolgáltatáscsomag kialakítása elnevezésű pályázati projekt helyszínének kijelölése 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

r

írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az 1./ napirendi pontban már érintette ezt 
a pályázatot. A kiadott határozati javaslat szerint a Sásd, Szent Imre út 11. szám alatti 
önkormányzati ingatlanra módosítanák ennek a projektnek a helyszínét a Sásd, Rákóczi u. 25. 
helyett. Emiatt a tervezői szerződés teljesítési idejének a meghosszabbítása is szükséges. Ennek 
határideje március 31. lenne az engedélyes tervre és az éghajlatváltozási rezilianciavizsgálat 
elkészítésére. Ettől számítva az építési engedély jogerőre emelkedésétől számított plusz 30 nap 
lenne a kiviteli tervdokumentáció elkészítése. Ezt követi az ex ante vizsgálat. Elmondta, mivel 
a tervező a régi helyszínre már elvégezte a munkát, így az új helyszín miatt a tervező plusz 
munkadíját pályázatból fogják kifizetni, ami nettó 2 mFt. Abban az esetben, ha a pályázati 
forrásban meghatározott finanszírozási kereteket túllépnék, akkor szükségessé válhat, hogy az 
idei költségvetésükbe erre a célra céltartalékot képezzenek.
Javasolta a határozati javaslat elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.
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Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
3/2024. (1.18.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-Testülete a TOP_PLUSZ-1.1.3-21- 
BA1 -2022-00007 azonosítószámú, Kiállító tér létesítése, szolgáltatáscsomag 
kialakítása elnevezésű projektjének megvalósítási helyszínét a Sásd, Rákóczi 
Ferenc út 25. szám alatti önkormányzati ingatlant a Sásd, Szent Imre út 11. szám 
alatti - volt Kultúrház - önkormányzati ingatlanra módosítja. A módosítás 
indokolja egyúttal a tervezői szerződés teljesítési idejének hosszabbítását is, 
amelynek az új teljesítési határideje:

a, Az engedélyezési tervdokumentáció és az éghajlatváltozási 
rezilienciavizsgálat elkészítésére: 2024. 03. 31.
b, A kivitelezési tervdokumentáció elkészítésének határideje az építési engedély 
jogerőre emelkedésétől számított 30. nap.

A helyszín módosításával összefüggő várható tervezői többletköltség 
biztosításához a képviselő-testület az idei költségvetése terhére nettó 2 000 000 
Ft tartalékot tervez, amelynek felhasználása a támogatási szerződésben 
meghatározott finanszírozási keretek túllépése esetén válhat szükségessé.

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a tervezői szerződés 
módosítását alánja, valamint a támogató szervezet felé a módosítási szándékot 
feltelj essze.

Határidő: A szerződésmódosításra 2024. 01. 19.
a módosítási igény felterjesztésére további 15 nap 

Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

4./ Sásdi Általános Művelődési Központ és Konyhák szervezeti és működési 
szabályzata, a Meserét Óvoda és Bölcsőde SZMSZ-e. nevelési programja és egyéb 
szabályzatai felülvizsgálata 
Előadó: Gálné Banizs Gabriella főigazgató 

Koszorús Tímea jegyző

írásbeli előterjesztés -  a Sásdi ÁMK és Konyhák SZMSZ-éről, a Sásdi ÁMK és Konyhák 
Meserét Óvodájának és Bölcsődéjének óvodai házirendjéről és pedagógiai programjáról 
-  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Gálné Banizs Gabriella főigazgató megköszönte kollégái és a maga nevében a tavalyi évben 
nyújtott jutalmazásokat. Elmondta, hogy az alapító okirat módosítására az intézmény 
névváltozása és az új pedagógus életpályatörvény miatt volt szükség. A változások között 
megjegyezte, hogy a főigazgató helyettese a főigazgatóhelyettes, illetve az óvodai 
intézményegység-vezető helyettese pedig az igazgatóhelyettes. Megváltozott a köznevelésben 
foglalkoztatottak jogviszonya és változtak a hatáskörök is. Az intézménnyel kapcsolatos 
dokumentumokat aktualizálták. A szolgáltatóknak hivatalos értesítést küldtek a névváltozás 
miatt. A pénzintézetet is tájékoztatták a változásról, ahol megtörtént az átvezetés. Elkészültek 
az új bélyegző lenyomatok.
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Rabb Gvőzőné a Népjóléti Bizottság elnöke elmondta, hogy a bizottság megtárgyalta a 
napirendi pontot, a testületnek elfogadásra javasolja az írásban kiadott dokumentumokat. 
Elmondta, hogy az intézményvezető tájékoztatta a bizottságot az intézmény nyári 
zárvatartásával kapcsolatban. Ennek megfelelően a bölcsőde július 16. napjától kezdődően két 
hétig lesz zárva. Az óvoda pedig a júliusi hónapban gyermekfelügyeletet biztosít.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a kiadott dokumentumok közül az 
SZMSZ és a pedagógia program módosításának jóváhagyását, a házirend tudomásul vételét.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

4/2024. (1.18.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a Sásdi 
Általános Művelődési Központ és Konyhák szervezeti és működési 
szabályzatának, a Meserét Óvoda és Bölcsőde szervezeti és működési 
szabályzatának, az óvoda pedagógiai programjának módosítását. A 
képviselő-testület tudomásul veszi az óvoda házirendjének módosítását.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

5./ Hörnyék 69. partfal helyreállítás vis maior pályázat önerejének biztosítása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a határozati javaslatot a testület tagjai 
megkapták. Az 1./ napirendi pont kapcsán már említette, hogy a katasztrófavédelem, a 
kormányhivatal és a Belügyminisztérium Pincepartfal Bizottságának együttes támogatásával 
benyújtották a vis maior pályázatot a Hörnyék 69. szám előtti, 734/3. hrsz-ú közterületén lévő 
partfal helyreállítására. A költségvetés szerint ennek helyreállítása 21.846.921,-Ft-ot jelent. Az 
önkormányzatnak nyilatkoznia kell arról, hogy ezt az összeget nem tudja saját költségvetéséből 
biztosítani. Továbbá nyilatkozni kell arról, hogy az önkormányzat tulajdonában áll ez a 
vagyonelem, illetve arról, hogy kötelező feladat ellátását szolgálja. A pályázat beadásánál 
fontos volt, hogy az említett területen lévő villanyoszlop, csapadékvíz-elvezető rendszer 
közfeladatot lát el.
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Ezen kívül az önkormányzat nem rendelkezik ezzel a káreseménnyel kapcsolatban biztosítással, 
nem igényelt biztosítási összeget, költséghatékonyan és a megvalósíthatóságot szem előtt tartva 
állítja helyre, mivel más vagyontárggyal nem tudja ellátni ezt a feladatot. Az önkormányzat a 
saját forrás összegét a költségvetési rendeletében biztosítja, ami 10,7 %, azaz 2.200.000,-Ft. 
Javasolta a testületnek a határozati javaslat elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

5/2024. (1.18.1 KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzata úgy határozott, hogy Sásd Város Önkormányzata 
vis maior támogatás címen támogatási igényt nyújt be a Belügyminisztériumhoz 
a Sásd, Hömyék 69. szám előtti Sásd 734/3 hrsz-on lévő partfal helyreállítására. 
Megállapítja, hogy a felmerült károk helyreállításához szükséges önerő 
biztosítása jelentősen meghaladja az önkormányzat teljesítőképességét, így 
kéri az alaptámogatási mértéknél magasabb, a táblázatban megjelölt mértékű 
támogatás jóváhagyását.

A káresemény forrásösszetétele:

Megnevezés
2024.

év %

Saját forrás 
(biztosítási összeg 
nélkül)

2.200.000.- Ft 10,07 %

Biztosító kártérítése OFt

Egyéb forrás - Ft -

Vis maior támogatási 
igény

19.646.921.-Ft 89,93 %

Források összesen 21.846.921.-Ft 100%

A károk helyreállításának (költségvetés alapján) tervezett összköltsége 21.846.921.- 
Ft, melynek fedezetét az önkormányzat nem tudja / részben tudja (megfelelő rész 
aláhúzandó) biztosítani.

A testület nyilatkozik arról, hogy a káreseménnyel érintett vagyonelem a 
tulajdonát képezi.

■ A károsodott közterült az önkormányzat alábbi kötelező feladatának ellátását 
szolgálja.
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■ A bekövetkezett káreseménnyel kapcsolatban az Önkormányzat biztosítással 
rendelkezik / nem rendelkezik* (a megfelelő rész aláhúzandó)

Biztosító Társaság 
megnevezése

Biztosítási szerződés 
száma

■ Az adott káreseményre biztosítási összeget: igényelt / nem igényelt (a 
megfelelő rész aláhúzandó.

*A képviselő testület, illetve társulási tanács határoz arról, hogy a károsodott ingatlanra 
értékkövető határozatlan időtartamú biztosítást köt, és vállalja annak 4 éven keresztüli 
fenntartását, valamint a támogatás elszámolásának benyújtásakor igazolja a biztosítási 
szerződés megkötését a Magyar Államkincstár területileg illetékes Igazgatósága felé.

■ Vállalja a károsodott közterület a költséghatékonyság és a megvalósíthatóság 
szempontjaira tekintettel történő helyreállítását.

■ Az önkormányzat más - a tulajdonában lévő - vagyontárggyal a feladatát el 
tudja látni / nem tudja ellátni (a megfelelő rész aláhúzandó).

□ A testület a saját forrás összegét a 2024. évi költségvetési rendeletében 
biztosítani fogja.

A testület felhatalmazza a polgármestert az igénybejelentés benyújtására. 

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

6./ Sásd és Térsége NKft. többlettámogatási kérelme 2023. évre 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a Hegyháti Szociális Alapellátási Központ kérelméről -  a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a Hegyháti Szociális Alapellátási Központ 
intézményvezetője kérelemmel fordult az önkormányzathoz. Elmondta, hogy a Sásd és Térsége 
Terület- és Humánfejlesztési Nonprofit Kft. tartja fenn ezt a szociális intézményt. Kérelmében 
jelezte, hogy nehéz anyagi helyzetbe kerültek. A 2023-as évben az infláció, a növekvő 
üzemanyagárak és mindaz, ami az önkormányzatot is sújtja, ez az ő működésüket is nagyon 
megnehezíti. A szűkös állami finanszírozásuk alapján kérte a testületet, hogy a 2023. évben a 
számunkra nyújtott működési támogatáson túl plusz 1.178.667,-Ft többlettámogatást 
nyújtsanak a Kft. részére. 2023. évben 700 eFt támogatásban részesült a Kft.
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Székely Szilárd képviselő elmondta, hogy a tavalyi évben a testület 700 eFt támogatást nyújtott 
a Kft. részére. A Kft. ennek a felhasználásáról sem számolt még be. Véleménye szerint a Kft. 
nyújtson be részletes beszámolót, akkor a testület majd újratárgyalja a kérelmet.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy a Kft. minden évben az adott évre szóló pénzügyi 
beszámolóval elszámol.

Székely Szilárd képviselő elmondta, hogy a testület szeretné megismerni a szakmai 
beszámolót is.

Urvald Péter képviselő elmondta, hogy a testület több alkalommal kérte a Kft. vezetőjét, hogy 
számoljon be a Kft. bevételeiről és kiadásairól. Korábban kérték a Kft-től az ellátotti létszámot 
a szállítással kapcsolatban. A testület korábban is úgy döntött, hogy a Kft. az általa igényelt 
összeg felét megkapta.

Rabb Gvőzőné képviselő javasolta, hogy a Kft. nyújtson be szakmai beszámolót. Szeretné 
látni, hogy ténylegesen mennyi a jelzőrendszeres házi segítségnyújtásban részesülők létszáma.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy a Kft-től kéijenek részletes 
beszámolót a 2023. évi munkájukról, ezt követően a napirendet újratárgyalják. Elmondta, hogy 
ebben az uniós fejlesztési ciklusban eddig még semmilyen humán fejlesztési pályázati projekt 
kiírására nem került sor. Amennyiben a TOP Plusz-os pályázatok között kiírásra kerül ilyen 
pályázat, ebben az évben megkezdődhet ennek megvalósítása. A Hegyháti járásra 430 mFt-ot 
különítettek el, ennek kardinális kérdése a jelzőrendszeres szolgáltatás működtetése. Erre a 
pályázatra önkormányzat pályázhat. Elmondta, hogy intézményvezető asszonyt erről 
tájékoztatni fogja, szándékában áll ugyanis bevonni ebbe a projektbe az intézményt.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

6/2024. (1.18. ) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhívja a Sásd és 
Térsége Terület- és Humánfejlesztési NKft-t, mint a Hegyháti Szociális 
Alapellátási Központ fenntartóját, hogy többlettámogatási kérelmét 
egészítse ki részletes, a szolgáltatások önköltségét, a bevételeket és 
kiadásokat és az elvégzett tevékenységet tartalmazó szakmai és pénzügyi 
beszámolóval. A képviselő-testület ennek beérkezését követően dönt a 
többlettámogatási kérelem ügyében.

Határidő: a kérelem beérkezését követő képviselő-testületi ülés 
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

7./ Víziközniű rendszer közös működtetése 
Előadó: Koszorús Tímea jegyző
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Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy 2023 szeptemberében a testület arról döntött, hogy 
a DRV Zrt., mint szolgáltató javaslatára mind Sásd, mind pedig Vázsnok nehézségeit 
megoldandó egyesíteni fogják ettől az évtől kezdődően az ívóvíz víziközmű rendszerüket. 
Közös a szolgáltatás már jelenleg is, ugyanakkor bizonyos szempontból Vázsnok saját 
problémáinak megoldását a jogi egyesítés jelenti. Annak idején megszületett a tulajdonosi 
megállapodás. Most következő lépésként a szolgáltatóval, a DRV Zrt-vel fennálló bérleti 
üzemeltetési szerződés módosítását is kezdeményezni kell.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a határozati javaslat elfogadását. 

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

7/2024. (1.18.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Sásd és Vázsnok községek 
önkormányzatai között az ivóvíz víziközmű rendszer egyesítéséről született 
tulajdonosi megállapodás alapján megerősíti, hogy az ivóvíz víziközművet 
közös rendszerben kívánja működtetni. A képviselő-testület kezdeményezi a 
víziközmű bérleti-üzemeltetési szerződésének módosítását, és az annak 
aláírására felhatalmazza a polgármestert. A képviselő-testület az új üzemeltetési 
szerződést 15 évre köti meg.

Határidő: közlésre azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

8./ Fedett busz váró létesítése a Kaposvári és a Rákóczi úton 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester az előkészítés alatt álló önerős beruházással kapcsolatban 
elmondta, hogy január 9-én megtekintették a Kapós Coop Zrt. tulajdonában álló Rákóczi úti, 
jelenleg pékségnek helyet adó épületet. Tervei szerint szeretné, ha az épület falára féltetőket 
szerelnének fel. Sajnos évtizedes probléma, hogy az utazók részére nincs fedett buszváró, mivel 
a megállónál a volán nem engedélyezi a buszváró létesítését, és az a járdán sem fér el. Az 
egyetlen szóba jöhető megoldás, a féltető felszereléséhez viszont szükséges az épülettulajdonos 
Kapós Coop Zrt. engedélye. A féltető elkészítésére árajánlatot kértek, a legkedvezőbb 
árajánlatot a Tamás Kft. nyújtotta be, ennek költsége kb. 1,5 mFt. Itt egyben a csapadékvíz 
elvezetését is rendeznék, mert jelenleg az ereszcsatornákból a csapadékvíz a járdára folyik, 
ezért a térkőburkolat megsüllyedt. Ez a burkolat felbontásra kerülne és alatta vezetnék el a 
csapadékvizet.
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Elmondta, hogy árajánlatot kért a Kaposvári úti buszváró létesítésére is, aminek a falai üvegből 
lennének. Nagyon fontos abból a szempontból, hogy a mögötte lévő üzlethelyiségeket a 
buszváró ne takarja ki. A legkedvezőbb ajánlatot itt is a Tamás Kft. nyújtotta be 2.907 eFt 
összegben.

Javasolta a testületnek, hogy döntsenek a féltető, továbbá a buszváró pavilon létesítéséről. 

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

8/2024. (118.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közlekedők számára 
szükséges fedett várakozóhely biztosítása, a két legforgalmasabb helyen a 
kulturált körülmények megteremtése érdekében a Rákóczi Ferenc út 27. szám 
előtti távolsági autóbuszmegállóhoz a közterületen féltetőt létesít, a Kaposvári 
út 3. szám előtti távolsági autóbuszmegállóhoz pedig új buszváró pavilont helyez 
el. A képviselő-testület az eszközök beszerzésére és telepítésére felhatalmazza a 
polgármestert.

Határidő: 2024. május 15.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

9.1 Polgármester jutalmazása
Előadó: Pál Csaba a Pénzügyi Bizottság elnöke

Dr, Jusztinger János polgármester megköszönte a Pénzügyi Bizottságnak, hogy a 
polgármester elvégzett munkájának elismeréseként javasolta ennek a napirendnek a felvételét. 
Elmondta, hogy a 2023. év gazdasági bizonytalansággal, egy világválság kellős közepén indult, 
és jó költségvetési kondíciókkal zárult. Ez lehetőséget teremtett arra, hogy differenciált 
mértékben ugyan, de minden, az önkormányzat hatókörébe tartozó munkavállaló jutalmazásban 
részesült a közfoglalkoztatottakig bezárólag. Jóleső érzés, hogy a képviselő-testület az egész 
éves támogatásán túl a munkáját pénzbeli jutalmazással is szeretné elismerni. Személy szerint 
a képviselőket arra kérte, hogy az előterjesztést ne támogassák. Megköszönte az elismerést, de 
úgy gondolta, hogy egy olyan nehéz gazdasági helyzetben, amiben most Magyarországon és 
így Sásdon is az emberek többsége él, a maga lelkiismerete szerint erkölcsileg ezzel nem tud 
azonosulni.
A napirendi ponttal kapcsolatban bejelentette személyes érintettségét. Kérte ennek elfogadását. 

Az ülés vezetését átadta Pintér Gábor alpolgármesternek.

Pintér Gábor alpolgármester az ülés vezetését átvette. Javasolta a testületnek, hogy a 
polgármester napirendi ponttal kapcsolatos személyes érintettségét állapítsa meg.
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Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

9/2024. (1.18.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. Jusztinger János 
polgármesternek a polgármestere jutalmazása napirendi ponttal 
kapcsolatos személyes érintettségét megállapította.

Pintér Gábor alpolgármester felkérte Pál Csabát, a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy a 
bizottság javaslatát terjessze a testület felé.

Pál Csaba a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, hogy a 2023. év minden nehézség ellenére 
az önkormányzat szempontjából sikeres év volt. Elmondható, hogy a gazdálkodásuk stabil. 
Megnyugtató módon kijelenthető, hogy a bizottság a polgármester részére kéthavi jutalom 
megállapítását javasolja a testületnek, ami összegszerűen bruttó 1.560 eFt-ot jelent. A bizottság 
tudja és látja, hogy a polgármester nagyon sokat dolgozik a városért. Személy szerint nem vonja 
vissza a javaslatát.

Pintér Gábor alpolgármester elmondta, hogy polgármester úr mindent megtesz a városért, 
sokszor a szabadidejét is feláldozza. Polgármester úr munkáját megköszönve személy szerint 
támogatja részére ajutalom megállapítását.

Rabb Gvőzőné képviselő javasolta a szünet elrendelését.

Pintér Gábor alpolgármester szünetet rendelt el.

Szünet után a testület folytatta ülésezését.

Székely Szilárd képviselő hozzászólásában elmondta, hogy meghallgatta a Pénzügyi Bizottság 
javaslatát és polgármester úr észrevételét is. Véleménye szerint több szempontból is meg kell 
közelíteni ezt a kérdést. Mindenki számára láthatók polgármester úr által elért eredmények. 
Látva a költségvetésük anyagi lehetőségeit, azokat a futó programokat, aminek polgármester úr 
aktív részese, mindehhez szükséges a lelkiismeretes munkája és hozzáállása. Nincs visszaadott 
projektjük, rendelkezésükre áll több 100 mFt fejlesztési forrás, ami a Kincstár alszámláján van. 
Nem tud beszámolni olyan kudarcos ügyről, amivel kapcsolatban azt mondhatnák, hogy 
köthető akár bármilyen mértékben is a polgármesterhez. Sikeres programról viszont 
beszélhetnek, ahogy az előbb ismertetette. Elmondta, hogy idáig valamennyi polgármester 
részesült jutalomban. Úgy gondolja, hogy a ciklus végén adható kéthavi jutalom a 
polgármesternek.

R abb Gvőzőné képviselő személy szerint támogatja a Pénzügyi Bizottság javaslatát.

Pintér Gábor alpolgármester javasolta a testületnek, hogy Dr. Jusztinger János polgármester 
úr részére kéthavi díjazásának megfelelően bruttó 1.560 eFt összegű jutalmat állapítson meg.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
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Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül (Dr. Jusztinger János polgármester személyes elfogultsága miatt nem 
szavazott) az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

10/2024. (1.18.) KTH. számú határozata

Sás Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a Pénzügyi Bizottság javaslatára Dr. Jusztinger János polgármester 
részére az eredményes munkája elismeréséül -  különösen az 
önkormányzati költségvetés stabilitásának elősegítése érdekében szerzett 
többletforrásokra is tekintettel -  pénzjutalomban részesíti, melynek 
összege a havi illetményének kétszerese, azaz bruttó 1.560.000,-Ft.

Határidő: február 1.
Felelős : Pintér Gábor alpolgármester

számfejtésre, kifizetésre: Koszorús Tímea jegyző

Pintér Gábor alpolgármester visszaadta az ülés vezetését Dr. Jusztinger János 
polgármesternek.

Dr. Jusztinger János polgármester visszavette az ülés vezetését. Megköszönte a testület 
döntését, munkájának támogatását. Leginkább azt az egységet, aminek most már híre van 
nemcsak Sásdon, hanem Sásd határain túl is.

Mivel több napirendi pont nem volt, Dr. Jusztinger János polgármester mindenkinek 
megköszönte a megjelenést és a képviselő-testületi ülést bezárta.

Kmft.

isztinger János 
rmester

A -

Koszorús Tímea 
jegyző

16


